PERSONAL DATA PROTECTION STATEMENT 个人数据保护声明

Please be informed that in accordance with Personal Data Protection Act 2010 ("PDPA"), LEYA BIOTECH SDN. BHD. (Company No. 202001033348/1389669-T) is hereby bound to make notice and require consent in relation to collection, recording, storage, usage and retention of personal information.

根据 2010 年个人数据保护法("PDPA"), LEYA BIOTECH SDN BHD (公司编号 202001033348/1389669-T)特此通知并要求您同意本公司收集,记录,存储,使用和保留个人信息。

<u>Notice</u> 通知

- 1. The purposes for which your personal data may be used are inclusive but not limited to: 您的个人数据可能被用于包括但不限于以下目的:
 - a) For assessment of any application to LEYA BIOTECH SDN. BHD. (Company No. 202001033348/1389669-T);
 用于评估对于 LEYA BIOTECH SDN BHD (公司编号 202001033348/1389669-T)的

申请;

b) For processing any benefits and services;

用于处理任何利益和服务;

c) For communication purposes;

出于交流目的;

d) For general administration and record purposes;

用于一般的管理和记录目的;

e) For the purpose of our corporate governance;

用于公司管理目的;

f) Our internal record keeping;

用于内部记录保存;

g) To protect or enforce our rights at law or equity including but not limited to recover any debt owing to our company;

用于保护或执行我们在法律或权益上的权利,包括但不限于追讨亏欠公司的债务;

h) To comply with legal and regulatory requirements; and/or 遵守法律和法规的要求;和/或

i) For all other purposes in relation or incidental to the above.

用于上述相关或附带的所有目的

Your personal data may be transferred and/or disclosed to third party and/or LEYA BIOTECH SDN. BHD. (Company No. 202001033348/1389669-T) collaborative partners including but not limited to the respective and appointed outsourcing agents for purposes of fulfilling our obligations to you in respect of the purposes and all such other purposes that are related to the purposes and also in providing integrated services, maintaining and storing records. Your data may be shared when required by laws and when disclosure is necessary to comply with applicable laws.

您的个人数据可能会被转移和/或透露给第三方和/或 LEYA BIOTECH SDN BHD (公司编号 202001033348/1389669-T) 的合作伙伴,包括但不限于各自的和指定的外包代理商,其目的是为了履行我们对您的宗旨,并提供集成服务,维护和存储记录。在法律要求或需要遵守适用法律进行披露时,您的数据可能会共享。

3. Any personal information retained by LEYA BIOTECH SDN. BHD. (Company No. 202001033348/1389669-T) shall be destroyed and/or deleted in accordance with our retention policy applicable for us in the event such information is no longer required.

如果不再需要此类信息,LEYA BIOTECH SDN BHD(公司编号 202001033348/1389669-T) 所保留的任何个人信息将根据我们的保留政策销毁和(或删除)。

4. LEYA BIOTECH SDN. BHD. (Company No. 202001033348/1389669-T) is committed in ensuring the confidentiality, protection, security and accuracy of your personal information made available to us and it has been our ongoing strict policy to ensure that your personal information is secure, complete, not misleading and updated.

LEYA BIOTECH SDN BHD (公司编号 202001033348/1389669-T) 致力于确保您的个人数据与信息的机密性,保护性,安全性和准确性,并且一直以来都是我们一直严格执行的政策,以确保您的个人数据与信息是安全,完整,无误导性和最新的信息。

CONSENT 承诺

1. By signing of this Agreement, you hereby authorize and consent to us processing (including disclosing) your personal data and any updates of your information, for the purposes and/or for any other purposes related to the purpose.

签署本协议后,您特此授权并同意我们出于以上目的处理(包括披露)您的个人数据和信息。